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Kunnanjohtaja Juho Jukkola kertoi seuraavista ajankohtaisista asioista:  
  
- Pyhänet Oy 
- Työllisyysalueen toiminta 
- Puhtaan siirtymän hankkeet 

 
Esko Loukkola käytti puheenvuoron toisen asteen opiskelijoiden 
kuljetuksista lähikuntien oppilaitoksiin.  
 
Tero Ylitalo kertoi kokousterveiset poliisin neuvottelukunnan kokouksesta. 
 
Kunnanhallitus kävi keskustelua turvallisuusasioista paikkakunnalla. 
 

Päätös Käytetyt puheenvuorot merkittiin kunnanhallituksen tietoon saatetuiksi. 
 


